

Verslag van Participatieraad Haarlemmermeer  
 Vergaderdatum 22 mei 2023  
 Aanwezig Ellie van Dijk, Ton van Poeteren, Henri Popelier, Jose van Beurden, Nanda van Zoolingen, Marianne Bobeldijk, Ab Warffemius, Bram Roelofsen, Erik Wels, Nadine van der Maarl, Shenai de Getrouwe, Vijay Sampatsing, Rianna Schonhage, Aaltje Talens Ounissi, Erik de Winter (voorzitter), Astrid Jelierse  
 Afwezig Jan Keessen  
 Verslaglegging Ineke van Dijk (secretaris)

	<u>Acties</u>
<p><b>1. <u>Opening en mededelingen</u></b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Jan is met vakantie</li> <li>• Jose bedankt iedereen hartelijk voor alle steun en belangstelling die zij en Jan hebben ontvangen vanwege de ziekte van Jan.</li> <li>• Voor de bijeenkomst van 23 januari 2023 over de ontwikkeling van de Participatieraad zal een vergoeding worden uitbetaald bij de betaling van de vacatiegelden in juni van mei t/m juni.</li> <li>• Op de lijst met stukken die op de website geplaatst zijn valt op dat uit het stuk over de financiën van de gemeente blijkt dat er een flink overschot is, terwijl er zoveel bezuinigd moet worden.</li> <li>• De rekenkamercommissie van Haarlemmermeer gaat een onderzoek uitvoeren naar vertrouwen in de lokale democratie. De vragen waar het onderzoek antwoord op moet geven, zijn:       <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Welke factoren dragen volgens de inwoners van Haarlemmermeer bij aan hun vertrouwen in de lokale democratie?</li> <li>2. Hoe kunnen raadsleden, fracties en de raad als geheel hierop inspelen om bij te dragen aan het vertrouwen in de lokale democratie?</li> </ol>       De resultaten van het onderzoek zullen naar verwachting in oktober 2023 aangeboden worden aan de gemeenteraad     </li> <li>• In opdracht van het ministerie van Sociale Zaken en Werkgelegenheid (SZW) voert Regioplan momenteel een verkennend onderzoek uit naar cliëntenparticipatie binnen het domein van Sociale Zekerheid &amp; Integratie (SZI). Doel van dit onderzoek is om meer zicht te krijgen op de doelen van cliëntenparticipatie, wat organisaties onder cliëntenparticipatie verstaan en hoe zij daar invulling aan geven. In het kader van dit onderzoek zal onze voorzitter mee doen aan een online groepsgesprek over zijn ervaringen met cliëntenparticipatie. Aan dit groepsgesprek zullen ook drie voorzitters van soortgelijke cliëntenraden bij andere gemeenten deel nemen. Aan de gemeente is ook gevraagd om in een digitaal interview over o.a. de door de Gemeente Haarlemmermeer gehanteerde definitie van cliëntenparticipatie te spreken, hoe het in de praktijk georganiseerd wordt, ervaren effecten, best practices, etc. De gemeente heeft hier in eerste instantie afwijzend op gereageerd. De secretaris heeft aangeboden om het gesprek aan te gaan.</li> <li>• De argumentenfabriek <a href="http://www.argumentenfabriek.nl">www.argumentenfabriek.nl</a> heeft een boekje uitgegeven "Zo werkt het sociaal Domein in Nederland". Een overzichtelijk boekje dat inzicht geeft in welke vormen van ondersteuning er zijn, wat de rol van de gemeente is en hoe ondersteuning in het sociaal domein wordt betaald.</li> </ul>	

<p>Wellicht een interessant boekje voor alle leden. De secretaris zal in eerste instantie 1 exemplaar bestellen zodat we kunnen beoordelen of het nuttig is om meerdere exemplaren aan te schaffen.</p> <p><b>2. <u>Verslag 17 april 2023</u></b> Ton heeft voorafgaand aan de vergadering zijn punten ingebracht. Het verslag is hier op aangepast. Naar aanleiding van punt 6: Het wettelijke schuldhulpverleningstraject gaat terug van 3 jaar naar 18 maanden. De PR heeft in het gesprek met wethouder El Idrissi aangegeven ook graag een uitbreiding van de regeling Haarlemmermeer doet mee voor volwassenen te zien. Dit komt terug in de armoedemonitor die in juni verschijnt. Naar aanleiding van Punt 4e: Een gesprek in mei betreffende eenzaamheid gaat niet meer lukken, dit wordt verschoven naar een later moment (juni). De werkgroep zal een nieuwe trekker aanwijzen.</p> <p>Van de actielijst kunnende punten 6, 12, 13 en 14 en 15 worden verwijderd. Punt 16 wordt pm.</p> <p>Het is goed als het bezoek van Femke Immerman aan de vergadering van juni over de doordecentralisatie beschermd wonen zal worden voorbereid. De secretaris zal een afspraak inplannen.</p> <p><b>3. <u>Ontwikkeling Participatieraad</u></b> a. Voorstel Missie Visie, ter bespreking Herkennen wij ons er in.</p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Ton raadt aan het missie/visie document van de gemeente Woerden ter lering en inspiratie te bekijken. Een iets uitgebreider document.</li><li>• Afgesproken wordt het missie-visie document compact te houden</li><li>• Afgesproken wordt om niet de vier hoofdonderwerpen uit de visie van de gemeente 1 op 1 over te nemen maar om voor de missie een eigen tekst te schrijven waarin het perspectief van de PR zal worden meegenomen.</li><li>• Afgesproken wordt dat uit de visie moet blijken dat het meer kunnen meedoen in de samenleving de achterliggende gedachte is.</li><li>• Afgesproken wordt dat we niet de woorden “we willen bereiken” zullen gebruiken omdat we dit niet waar kunnen maken, maar “we willen een actieve bijdrage leveren aan”.</li><li>• Afgesproken wordt om de eerste zin van de Visie er uit te halen: : Hoewel...hierover.</li><li>• Afgesproken wordt om in de tweede zin van de Visie (De...samenleving.) een knip te maken ter bevordering van de leesbaarheid.</li><li>• Afgesproken wordt om aan de strategie toe te voegen dat de PR er naar streeft om een brede afspiegeling van de samenleving te vertegenwoordigen</li></ul> <p>Erik zal een concrete tekstsuggestie maken. Deze zal per mail rondgestuurd worden om de leden de gelegenheid te geven hun laatste aanvullingen door te geven. In juni zal de missie-visie worden vastgesteld.</p> <p>b. Concept Verordening 2023, ter bespreking De wijzigingen zullen worden verwerkt en de (aangepaste) concept verordening zal op de website worden geplaatst. Deze verordening zal als uitgangspunt worden genomen met het overleg met de gemeente.</p> <p>c. Werkgroep verdeling Besloten wordt de huidige verdeling aan te houden. Ingericht naar de vier speerpunten.</p> <p><b>4. <u>Terugkoppeling werkgroepen</u></b></p>	<p><b>Secretaris</b></p> <p><b>Secretaris</b></p> <p><b>Erik de Winter</b></p> <p><b>Secretaris</b></p>
--	---

<p>a. <b><u>Werkgroep Onderlinge samenwerking</u></b> (Rianne Schonhage, Ellie van Dicjk, Shenai de Getrouwe, Jan Keessen, Henri Popelier en Erik Wels) Omdat er inhoudelijk en op het proces nog stappen gemaakt kunnen worden wordt besloten dat de werkgroep haar werk voortzet en dat in het najaar een evaluatiemoment zal worden ingepland.</p> <p>b. <b><u>Werkgroep Jeugd</u></b> (Erik Wels (trekker), Jose van Beurden, Erik de Winter, Astrid Jelierse, Jan Keessen, Nadine van der Maarl) Erik de Winter zal een verslag maken van het overleg dat voorafgaand aan de vergadering is gevoerd met de gemeente. Dit zal geagendeerd worden voor de vergadering van juni.</p> <p>c. <b><u>Werkgroep Wonen en Wonen met Zorg</u></b> (Ellie van Dijck (trekker), Ton van Poeteren, Astrid Jelierse, Marianne Bobeldijk, Ab Warffemius, Vijay Sampatsing) Op 7 juni vindt een stand van zaken gesprek met de gemeente plaats. In de vergadering van september zal Femke Immerman ons bijpraten over de stand van zaken beschermd wonen. De brief van de gemeente over de Bestuurlijke Voortgangsrapportage Wonen van 26 april 2023, wordt voor kennisgeving aangenomen.,</p> <p>d. <b><u>Werkgroep Armoede en Arbeidsparticipatie (inclusief beschut werk (bijlage)</u></b> (Henri Popelier (trekker), Erik de Winter, Aaltje Talens Ounissi, Rianne Schonhage, Nanda van Zoolingen, Shenai de Getrouwe) Voortgangsrapportage-hulp-aan-gedupeerde-inwoners-kinderopvangtoeslagaffaire-2022 bijgevoegd wordt voor kennisgeving aangenomen. Na afloop van de vergadering heeft de werkgroep overleg met de gemeente dat in de vergadering van juni teruggekoppeld zal worden.</p> <p>e. <b><u>Werkgroep eenzaamheid/ouderenzorg</u></b> (Jose van Beurden (trekker), Ton van Poeteren, Henri Popelier, Ab Warffemius, Aaltje Talens Ounissi) De secretaris plant voor dit jaar elk kwartaal een gesprek in (mei, sept, dec). Jose heeft aangegeven haar trekkersrol over te willen dragen. De werkgroep heeft besloten in september de trekkersrol onder de loep te nemen.</p> <p>f. <b><u>Werkgroep beleidskader Sociaal Domein</u></b> De werkgroep is opgeheven.</p> <p>g. <b><u>Doelgroepenvervoer</u></b> (deelnemers regionale klankbordgroep: Bram Roelofsen (trekker), Nanda van Zoolingen) Geen bijzonderheden.</p> <p><b><u>Werkgroepen gebieden</u></b> De werkgroepen gebieden worden opgeheven. Voor bezoek van de netwerkbijeenkomsten worden afspraken gemaakt met de leden.</p> <p>1. <b><u>Haarlemmermeer West</u></b> (Nieuwebrug, Vijfhuizen, Cruquius, Zwaanshoek, Beinsdorp en Lisserbroek) Haarlemmermeer Noord (Spaarndam, Spaarnwoude, Penningsveer, Haarlemmerliede,</p>	<p>Erik de Winter</p> <p>Henri Popelier</p>
--	---

Halfweg, Zwanenburg, Boesingheliede, Lijnden, Badhoevedorp, Nieuw Meer).Nieuwebrug, Vijfhuizen, Cruquius, Zwaanshoek, Beinsdorp en Lisserbroek)  
(Erik de Winter Erik Wels, Bram Roelofsen, Henri Popelier, Ab Warffemius

2. **Hoofddorp Zuid West en Hoofddorp Noord** (heel Hoofddorp)  
(Ton van Poeteren (trekker)Jan Keessen, Rianne Schonhage, Marianne Bobeldijk, Vijay Sampatsing, Nadine van der Maarl)
3. **Haarlemmermeer Zuid-Oost** (De Hoek, Rozenburg, Oude Meer, Schiphol-Rijk, Aalsmeerderbrug, Rijsenhout, Burgerveen, Leimuiderbrug, Weteringbrug, Buitenkaag en Abbenes en Nieuw-Vennep.) (Jose van Beurden, Astrid Jelierse, Ellie van Dijck, Nanda van Zoolingen, Aaltje Talens-Ounissi, Shenai de Getrouwe)

### **Mondelinge terugkoppeling netwerkbijeenkomsten**

De secretaris zal een overzicht maken van de vaste deelnemers aan de verschillende netwerklunches. Het is ook mogelijk om incidenteel aan te sluiten als het onderwerp iemand aanspreekt.

#### **11 mei netwerklunch Badhoevedorp**

Schuldhelpverlening en Belangengroep Gehandicapten Haarlemmermeer  
Geen bijzonderheden.

#### **11 mei netwerklunch Bornholm/Overbos**

Onderwerp: Digitale Inclusie| C-Punt, digitale bibliotheek  
Jan heeft deze netwerklunch bezocht maar is met vakantie.

#### **20 april 2023 CJG-themanetwerklunch**

Thema is: "Je doet een Veilig Thuis-melding, en dan?"  
Niemand is geweest.

- h. **Werkgroep inburgering** (Jose van Beurden (trekker), Bram Roelofsen, Henri Popelier, Ellie van Dijck, Aaltje Talens-Ouniss, Shenai de Getrouwe)  
De secretaris maakt een afspraak met de gemeente voor september.
- i. **Werkgroep implementatie toezicht en rechtmatigheid Jeugdwet en WMO 2015** ((Ellie van Dijck (trekker), Bram Roelofsen, Aaltje Talens Ounissi, Marianne Bobeldijk, Ab Warffemius, Erik de Winter)  
De secretaris plant een afspraak met de gemeente om nog een keer verder te praten. Daarnaast plant de secretaris een afspraak met een contractmanager van de gemeente in.
- j. **Werkgroep Veilig thuis**  
(Ellie van Dijck, Bram Roelofsen, Erik de Winter (trekker), Jan Keessen)  
Het verslag van de vergadering met de gemeente van 12 mei zal voor de volgende vergadering worden geagendeerd.
- k. **Werkgroep gezondheidsbeleid** (Erik de Winter (trekker), Bram Roelofsen, Nanda van Zoolingen, Rianne Schonhage, Marianne Bobeldijk, Vijay Sampatsing)  
De secretaris zal een afspraak inplannen met de nieuwe beleidsadviseur Sport en Gezondheid.

**secretaris**

### **6a. Terugkoppelingen**

- 17 april: Ledenontmoeting Koepel van adviesraden Ab en Erik hebben deelgenomen. Conclusie is dat we het als Participatieraad best goed doen.
- 18 april: Inspiratiesessie samenwerken tussen formele en informele zorg samenwerking Een Interessante bijeenkomst waarvan de presentatie op de website zal worden geplaatst.
- 21 april : Kick-off YouChoose | Drugsgebruik en drugscriminaliteit in Haarlemmermeer Nadine en Jan Goed georganiseerd. Er werden filmpjes getoond van zaken waar wijkagenten mee in aanraking komen. Naast de reguliere vormen van drugs werd ook de opkomst van andere vormen van drugs besproken. You Choose wil jongeren en ouders bereiken. Jan zal de presentatie opvragen zodat deze op de website kan worden geplaatst.
- 16 mei: bijeenkomst brede SPUK Helaas kon niemand van ons aansluiten. De secretaris zal proberen om medewerkers van de gemeente uit te nodigen in onze komende vergadering.
- 22 mei: Kennismaking MEE Erik heeft gesproken met een clientondersteuner van MEE. Deze zal met zijn manager afstemmen hoe de PR signalen door kan krijgen over hoe de clientondersteuning in de praktijk loopt.

#### **6b. Sollicitatieprocedure**

- Concept advertentietekst bespreken (nazending)  
De opmerkingen zullen worden verwerkt door de secretaris en de definitieve advertentie zal gedeeld worden met de leden.

#### **6c. Geplande bijeenkomsten Meld als je gaat en wil bij Ineke.**

- **23 mei** Sociaal Domein Cafe "Meedoen mogelijk maken in Haarlemmermeer" (verschillende leden nemen hieraan deel)
- **25 mei online netwerklunch**  
CJG netwerklunch over de jonge mantelzorger
- **1 juni netwerklunch Nieuw-Vennep. Ontmoetingscentrum**  
Meerwaarde: Wat doet Meerwaarde aan preventie en bestrijding van armoede?
- **5 juni strategiesessie van Meerwaarde** (Erik de Winter)
- **7 juni bijeenkomst opgroeien in een kansrijke omgeving (zie onder, wie gaat?)**
- **8 juni netwerklunch De Boskern Hoofddorp**  
Onderwerp nader te bepalen
- **12 juni 2023 Koepel: Gemeentelijk dementiebeleid (zie onder, wie gaat?)**
- **20 juni netwerklunch De Boerderij Hoofddorp**
- **21 juni Webinar gemeentelijk inclusiebeleid door Koepel** (Ellie en Erik de Winter)
- **29 juni netwerklunch CJG**  
Onderwerp nader te bepalen
- **6 juli netwerklunch Nieuw-Vennep (de Rank)**  
Onderwerp nader te bepalen.
- **14 september netwerklunch Badhoevedorp**  
Energiearmoede en groenparticipatie

#### **Uitnodiging Koepel**

Gemeentelijk dementiebeleid  
Webinar voor leden op 12 juni 2023

Geachte leden en volgers van de Koepel,

Hoe kunnen lokale afdelingen van Alzheimer Nederland betrokken worden in het aanjagen van dementievriendelijk gemeentebestuur? En wat zou de gemeentelijke adviesraad sociaal domein kunnen betekenen in het aanjagen van deskundigheidsbevordering van inwoners en ondernemers uit de gemeente? Deze en andere vragen staan centraal tijdens het webinar Gemeentelijk dementiebeleid op maandagavond 12 juni 2023 van 19.30 tot 20.30 uur. We nodigen onze leden van harte uit om hierbij aanwezig te zijn.

Miriam van Meerten (belangenbehartiger) en Carlijn Lensink (projectcoördinator Samen dementievriendelijk) - beide werkzaam bij Alzheimer Nederland - delen de uitkomsten van de dementiemonitor en dementiemonitor mantelzorg. Deze uitkomsten geven een duidelijk inzicht in de behoeften van mensen met dementie en hun naasten.

Waar en wanneer?

Dit webinar vindt plaats op maandag 12 juni van 19.30 – 20.30 uur, via de videotool Zoom. Enkele dagen voorafgaand aan de webinar ontvangt u een link en handleiding voor deelname.

Voor wie?

Dit webinar is speciaal bedoeld voor leden van de Koepel Adviesraden Sociaal Domein. We willen zoveel mogelijk leden de kans geven deze sessie bij te wonen, daarom kan per adviesraad in principe 1 persoon deelnemen. Het maximumaantal deelnemers is 60. Heeft u de sessie gemist? Leden van de Koepel kunnen deze sessie altijd later terugkijken via een link op het afgeschermd deel van de website.

Aanmelden en kosten

U kunt zich aanmelden via dit aanmeldformulier. Ook vragen we u om op dit formulier uw vragen kenbaar wilt maken die u de sprekers wilt voorleggen en graag behandeld wilt zien tijdens deze bijeenkomst. Tijdens de sessie zelf is maar beperkt gelegenheid voor het stellen van vragen. Deelname aan dit webinar is gratis. Op onze trainingen en bijeenkomsten zijn deze annuleringsvoorwaarden van toepassing.

Vragen?

Heeft u verder nog vragen, neem gerust contact met ons op via [secretariaat@koepelasd.nl](mailto:secretariaat@koepelasd.nl)

### **Uitnodiging van gemeente betreffende opgroeien in een kansrijke omgeving**

Beste partners,

Graag nodig ik jullie namens wethouder Marjolein Steffens–van de Water van harte uit voor de startbijeenkomst van Opgroeien in een Kansrijke Omgeving, afgekort OKO. We nodigen u uit als vertegenwoordiger van uw organisatie, maar u bent meer dan welkom uw collega's deze uitnodiging door te sturen. Het is van belang dat u als preventieve samenwerkingspartner in het jeugdveld goed vertegenwoordigd bent tijdens deze bijeenkomst.

Wat is OKO?

Wij zullen bij deze startbijeenkomst uitgebreid ingaan op wat OKO is, maar om alvast een tipje van de sluier op te lichten: OKO is een Nederlandse preventieaanpak voor gemeenten gebaseerd op het succesvolle IJlandse preventiemodel om middelengebruik onder jongeren terug te dringen en hun mentale weerbaarheid te vergroten. Het richt zich hoofdzakelijk op het versterken van de positieve omgevingsfactoren en het verkleinen van de risicofactoren. Verder is het een aanpak waarbij onderzoek en monitoren centraal staan en leidend zijn voor de beleidsvorming. Er is daarbij een continue dialoog tussen onderzoek, beleid en praktijk. Deze werkwijze gaat ons niet alleen helpen ons jeugdbeleid te actualiseren,

maar ook zo efficiënt mogelijk uit te voeren. Dit betekent ook wat voor jullie werk. Daarom is jullie aanwezigheid onmisbaar.

**Aanmelden**  
Meld je aan via deze link.

**Wanneer?**  
Deze startbijeenkomst zal fysiek plaatsvinden in de Expo te Vijfhuizen op woensdag 7 juni van 13.00-17.00 uur met aansluitend een netwerkborrel.

**Programma**  
13:00-13:30 Inloop  
13:30-13:40 Aftrap Wethouder  
13:40-13:50 Presentatie 'Wat is OKO' door Trimbos Instituut  
13:50-14:50 Voorstelling over leefwereld van jongeren door Stichting Kikid  
14:50-15.00 Presentatie 'Lokale Insteek' door de Gemeente Haarlemmermeer  
15:00-15:15 Korte pauze  
15:15-15:45 Inspiratiesessie  
15:45-16:30 Oefenen: aan de slag met OKO, hoe werkt OKO in de praktijk?  
16:30 Afsluiting programma  
16:30-17:00 Netwerken

**Adres**  
Stelling 1, 2141 SB Vijfhuizen  
Vriendelijke groet,

Namens het OKO projectteam,  
Samira Martina  
Projectleider Preventief Jeugdbeleid en Opgroeien in een Kansrijke Omgeving

#### **5. Sluiting en rondvraag**

\* Een lid geeft aan geen voorstander te zijn van het delen van elkaars expertise. Omdat het soms handig is om te weten welke ervaringen en expertise diverse leden hebben en welk netwerk men meebrengt wordt toch besloten een overzichtje te maken dat alleen wordt gedeeld met de leden. Het staat iedereen vrij om heur input voor te leveren.

\* besloten wordt om na de vergadering van 19 juni een borreltje met elkaar te drinken en om na het zomerreces een pizza met elkaar te gaan eten. De secretaris zal navragen of dit op kosten van de gemeente zou kunnen. Ook hier staat het iedereen vrij om mee te gaan. De secretaris zal de wethouders uitnodigen voor de borrel van 19 juni.

#### **Voorzitterschap**

Er wordt unaniem besloten dat we Ab als voorzitter ter benoeming voor zullen dragen aan het college van burgemeester en wethouders.

### **Actielijst**

1.	12-12-22	Tijdens het gesprek met de wethouder Werk en Inkomen heeft de PR geadviseerd om ook voor volwassenen de regeling Haarlemmermeer doet mee bereikbaar te maken voor een grotere groep. De wethouder heeft aangegeven om dit mee te nemen in	Werkgroep Armoede
----	----------	---	-------------------

		de gesprekken rondom de armoedemonitor in juni.	
2.	12-12-22	<b>Toekomstvisie huisartsen Haarlemmermeer (Zorggroep Haarlemmermeer)</b> Jose en Astrid zullen de contacten met de huisartsen in Haarlemmermeer overnemen van George. De secretaris vraagt na waar de reactie op ons ongevraagd advies blijft.	secretaris
3.	160123	Later dit jaar (maart/april) zal op de agenda het onderwerp website worden geagendeerd als onderdeel van het onderwerp over de communicatie van de PR (hoe vinden wij de inwoner en hoe vindt de inwoner ons?).	secretaris
4.	130223	Aaltje, Marianne en Ton zullen informatie over de begrotingcyclus informatie opvragen en zullen bekijken of er voor de PR relevante informatie uit de verschillende begrotingen gehaald kan worden.	Aaltje, Marianne en Ton
5.	130223	De secretaris zal zorgdragen voor uniforme emailadressen voor alle leden zodat prive mailadressen niet meer gebruikt hoeven te worden.	secretaris
6.	130223	Er is een nieuwe beleidsadviseur op het gebied van sport en gezondheid. Er zal een afspraak ingepland worden met de werkgroep	secretaris/trekker werkgroep
7.	20 maart 2023	Het eerste jaar zal de werkgroep eenzaamheid elk kwartaal een overleg hebben met de gemeente.	secretaris
8.	20 maart 2023	Voor september zal een nieuwe afspraak door de secretaris worden gemaakt voor de werkgroep inburgering	secretaris
9.	20 maart 2023	Op de vragen die de werkgroep implementatie zijn meegegeven hebben we een reactie ontvangen die uitnodigt tot het doorpraten met de gemeente. De secretaris zal een afspraak inplannen om verder door te praten.	secretaris
10.	17 april 2023	De secretaris plant een afspraak in met de contractmanager van de gemeente.	secretaris



11.	17 april 2023	Tommy van Leeuwen (beleidsadviseur) is bezig met het opstellen van een projectplan waar het up to date maken van de sociale kaart onderdeel van uitmaakt en zal in het derde of vierde kwartaal van dit jaar worden uitgenodigd om de stand van zaken toe te lichten	secretaris
12.	22 mei 2023	De argumentenfabriek <a href="http://www.argumentenfabriek.nl">www.argumentenfabriek.nl</a> heeft een boekje uitgegeven "Zo werkt het sociaal Domein in Nederland".	
13.	22 mei 2023	Het is goed als het bezoek van Femke Immerman aan de vergadering van juni over de doordecentralisatie beschermd wonen zal worden voorbereid. De secretaris zal een afspraak inplannen.	
14.	22 mei 2023	Erik zal een concrete tekstsuggestie maken. Deze zal per mail rondgestuurd worden om de leden de gelegenheid te geven hun laatste aanvullingen door te geven. In juni zal de missie-visie worden vastgesteld	Erik de Winter
15.	22 mei 2023	De wijzigingen zullen worden verwerkt en de (aangepaste) concept verordening zal op de website worden geplaatst. Deze verordening zal als uitgangspunt worden genomen met het overleg met de gemeente.	secretaris
16.	22 mei 2023	Erik de Winter zal een verslag maken van het overleg van de werkgroep Jeugd dat voorafgaand aan de vergadering is gevoerd met de gemeente. Dit zal geagendeerd worden voor de vergadering van juni.	Erik de Winter
17.	22 mei 2023	Na afloop van de vergadering heeft de werkgroep armoede overleg met de gemeente dat in de vergadering van juni teruggekoppeld zal worden.	Henri Popelier
18.	22 mei 2023	Het verslag van de vergadering van de werkgroep Veilig Thuis met de gemeente van 12 mei zal voor de volgende vergadering worden geagendeerd.	secretaris